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Dagsorden for KÅS Bestyrelsesmøde 
Dato: 1. april 2025 
Tidspunkt: 19:00-21:15 
Sted: Møllevej 1 B, 7800 Skive (LFSO) 

1. Status på digitale platforme: 
a. Facebookside 
b. Hjemmeside 

o Der har været foregående kontakt med DSF.  
• Erik Nielsen er vores kontaktperson og kan hjælpe med at sætte 

hjemmesiden op  
• Koster ca. 1500kr. årligt.  

o Vi skal have fundet nogen til at drifte hjemmesiden med indlæg osv.  
Erik har lavet en step-by-step guide. Så alle kan finde ud af det.  

c. Fangstjournal 
o AROS mfl. mangler direkte link til fangstjournalen via KÅS-hjemmeside. 

 
2. Administration: 

a. Unioo 
o Har alle fået godkendt bestyrelsen?  

b. Andet?  
 

3. Vandpleje (Ivan): 
a. Indkøb af el-fiskeudstyr (Emil)  

o Der er bestilt el-fiskeudstyr.  
o Status på sponsorer? (Henrik Ravn) 

b. Statisk for sæson 2024  
c. Opsummering af mødet med kommunerne omkring vandpleje ved Karup Å  

o Information om reduceret grødeskæring 
d. Forebyggelse af okkerforurening  
e. Status på optælling af gydebanker  

 
4. KÅS -konkurrence:  

a. Hvad er succeskriteriet for at vi fortsætter konkurrencen?  
b. Kunne man få flere til at deltage, hvis der også var en præmiering for 

genudsat fisk? Kunne man evt. skaffe flere sponsorer med dette initiativ?  
 

5. Reguleringstilladelse: 
a. Tom kan ikke stå for at indhente tilladelserne. Han mener, at det skal være 

et bestyrelsesmedlem, som også er lodsejer ved åen.  
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6. Tre-part, kort orientering og status som DSF-repræsentant: (Henning) 

 

7. Fastsættelse af næste bestyrelsesmøde: 
a. Forslag: 13. maj. 

 
8.  Eventuelt: 
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Mødereferat: 
Emne:  
1. Status på digitale platforme A. Vi går med DSF platform til hjemmesiden. Emil og 

Henning sætter op. Pis ca.1500.- pr år. 
B. Foreningsoversigt på fangstjournalen skal opdateres. 
Carsten. 
 

2. Administration A. Unioo mangler oplysninger fra Henrik Ravn, han er i 
dialog med systemet. 
 

3. Vandpleje 
 

A. Der er er kommet en stykliste på el-fiskeudstyr, det er 
bestilt. Henrik søger sponsorat. 
B. Ivan viser Allan Johansens statistik. Statistikken viser at 
vi har fanget flere og større fisk i 2024 end i de foregående 4 
år. Der bliver hjemtaget mange af de store fisk, dog viser 
tallene at genudsætning af store fisk stiger i %.  I følge 
Henrik har de store fisk et særligt gen, der skal passes på. 
Den teori bør undersøges, dette kan vi se i skælprøver. 
Ivan, Henrik og Emil arbejder videre med mulighederne for 
skælprøver. 
C. Ivan har rundsendt referatet, Kommunerne har 
indvilliget i, at vi ikke skal etablere sejlrender i 
gydebankerne. Det nævnte stræk med begrænset 
grødeskæring bliver et forsøg i år. 
Ivan sender et skriv til de lodsejere han har haft kontakt til i 
forbindelse med projekter, bla. om afgræsning. 
D. Antal talte gydebanker er steget meget, 640 er talt i. 

4. KÅS -konkurrence  
 

A. Succes kriteriet er min 50.000 kr. til vandpleje.  
Konkurrencen fortsætter som hidtil. 
Alle opfordres til at give Henrik Ravn navne på evt. velvillige 
sponsorer af præmier til lotteri. 

5. Reguleringstilladelse  
 

A. Schneider søger tilladelser hjem til både skarv og sæl. 

6. Tre-part, kort orientering og 
status som DSF-repræsentant 

Henning orienterer om organisering. 
Henning skal bruge input om lokale forhold, der nedsættes 
en gruppe af folk med lokalkendskab.   

7. Fastsættelse af næste 
bestyrelsesmøde 

3-6-2025 kl19.00 

8. Evt. Agerskov dambrug: Der er kommet et øget politisk fokus på 
miljøforholdene ved dambruget. Henning har krævet en 
konkret handlingsplan fra politikerne.  

 


